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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2015. február 16-án megtartott rendes nyílt Képviselő-testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 

Koblász Sándor    polgármester 
Bercse Dezső    képviselő 
Dézsi Ferenc    képviselő 
Horgász Marianna   képviselő 
Lassú János     alpolgármester 
Nagy Kornél    képviselő 
Simonné Vizler Ágnes   képviselő 
 

Meghívottak:    Majer Kinga     pénzügyi ügyintéző 
              Bálintné György Enikő   vezető óvónő  
    dr. Maruszki Gábor   Járási Hivatal vezető 
             
Tanácskozási joggal részt vesz: dr. Ungi Kitti     jegyző 
 
Koblász Sándor polgármester a jelenléti ív alapján megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a 
Képviselő-testület 7 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Bercse Dezső képviselőt 
javasolja. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

19/2015. (II. 16.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Bercse Dezső 
képviselőt megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Koblász Sándor polgármester kéri a napirendi pontok elfogadását. A képviselő-testület az alábbi 
szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

20/2015. (II. 16.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a napirendi 
pontok tárgyalását az alábbiak szerint: 

 
1. dr. Maruszki Gábor a Váci Járási Hivatalvezető Úr tájékoztatója 
Előterjesztő: polgármester 
 
2. 2015. évi költségvetés elfogadás (Önkormányzat, Óvoda) 
Előterjesztő: polgármester és a Községgazdálkodási Bizottság elnöke 
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3. 2015. évi Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésének elfogadása 
Előterjesztő: polgármester és a Községgazdálkodási Bizottság elnöke 
 
4. Szociális rendelet módosítása 
Előterjesztő: polgármester és a Szociális Bizottság elnöke 
 
5.Óvodai gyalogátkelőhely és Községi járdák felújítására beérkezett árajánlatok 
Előterjesztő: polgármester és a Községgazdálkodási Bizottság elnöke 
 
6. Községgazdálkodási Bizottság határozatai 
a)Bútorvásárlás a Művelődési Házba és a Közösségi Házba 
b) Belső ellenőrzést végző cég kiválasztása 
c) Konferenciaszék vásárlás 
Előterjesztő: polgármester és a Községgazdálkodási Bizottság elnöke 
 
7. 2014. évi polgárvédelmi beszámoló 
Előterjesztő: polgármester 
 
8. Magyar János kérelme 
Előterjesztő: polgármester 
 
9. Egyebek 
 

1. dr. Maruszki Gábor a Váci Járási Hivatalvezető Úr tájékoztatója 
 

Koblász Sándor polgármester köszönti dr. Maruszki Gábor Urat a Váci Járási Hivatal vezetőjét. 
 
dr. Maruszki Gábor a Váci Járási Hivatal vezetője köszönti a képviselőket és a megjelenteket. 
Elmondja, hogy Lázár miniszter úr kérte meg az összes azaz 197 járási hivatal vezetőt, hogy 
lehetőségei szerint látogassanak el a járáshoz tartozó települések testületi üléseire és mutassák be a 
Járási Hivatal és a Kormányhivatalok működését és biztosítsák az együttműködésről a 
településeket. Ismerteti a váci Járási Hivatal felépítését és a szakigazgatási szerveket. Tájékoztatja a 
képviselőket, hogy 2015. március 1.-től Váchartyánban is biztosított lesz a települési ügysegéd, aki 
igyekszik a lakosok segítségére lenni, minden olyan feladatban. amit a lakosok a 
feladatátcsoportosítás miatt nem tudnának már helyben intézni. Az ügyfélfogadás itt hétfőnként 8-
tól15 óráig lesz. Ismerteti a várható változásokat a szakigazgatási szervek területén. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző rákérdez, hogy milyen feladatokat fognak tudni intézni itt a lakosok? 
 
dr. Maruszki Gábor a Váci Járási Hivatal vezetője elmondja, hogy ilyen ügyek például az elkerülő 
aktív korúak ellátásának igénylése, ügyfélkapu nyitásában segítség, nyomtatványkitöltés. 
 
Dézsi Ferenc képviselő reméli, hogy a feladatok elkerülése nem érinti a lakosokat hátrányosan.  
 
dr. Maruszki Gábor a Váci Járási Hivatal vezetője elmondja, hogy az a cél, hogy a lakosság minél 
jobban ki legyen szolgálva, ezért lesz itt az ügysegéd is. Elmondja, hogy az ügyintézési határidők 
csökkenése figyelhető meg a közigazgatásban is. A korábbi 30 napos határidő már 21 nap, amely 
várhatóan 15 napra fog csökkenni. 
 
Koblász Sándor polgármester megköszöni a tájékoztatást és az eddigi szoros együttműködést, 
amely várhatóan a jövőben is fennmarad. 
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dr. Maruszki Gábor a Váci Járási Hivatal vezetője elmondja, hogy minden ügyben szívesen áll a 
polgármester úr és az önkormányzat segítségére. 
 

8. Magyar János kérelme 
 
Koblász Sándor polgármester kéri a testületet, hogy a 8. napirendi pontot tárgyalja most, ugyanis 
személyesen megjelent itt Magyar János a kérelmező. Köszönti a kérelmezőt és kéri, röviden 
foglalja össze a kérelmét szóban. 
 
Magyar János kérelmező köszönti a képviselőket és megköszöni a lehetőséget, hogy meghallgatja 
őt a Testület. Elmondja, hogy ő a dunakeszi Malév repülő Club oktatója. Három éve felmerült, 
hogy a Dunakeszin lévő repülőtér megszűnik. Azóta keresnek a környéken olyan helyet, amely 
alkalmas lenne repülőtér kialakításra. Többször repült itt a környéken és úgy találta meg a Rudnay 
állomásnál lévő sík területet, amely Orlik Gábor tulajdona. Ezen terület megfelelő lenne egy 1300 
méter hosszú és 60 méter széles pálya kialakítására. 
 
Lassú János alpolgármester rákérdez, hogy a repülők hanghatásai mennyire zavarnák az ott 
lakókat? 
 
Magyar János kérelmező elmondja, hogy ez a testület kb. 600 méterre van a vasútállomástól, 
amely közlekedési szempontból is nagy jó helyen fekszik. A felszállási irányt az határozza meg, 
hogy milyen az uralkodó széljárás. Amennyiben Őrbottyán felé szállnak fel a gépek, azok egyáltalán 
nem érintik a lakóházakat. Abban az esetben, ha Őrbottyán felől kell felszállni, akkor a szélső utcák 
felett történik a felszállás. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy erről a kérdésről véleménye szerint még nem tud dönteni 
a testület. Sok kérdést kellene tisztázni. 
 
Koblász Sándor polgármester kéri Magyar János urat, hogy készíttessenek egy tanulmánytervet 
erről, amelyben kikérik az ott lakók véleményét, feltüntetik a repülőtér kialakításának költségeit, azt, 
hogy ki finanszírozza a beruházást, a repülés zajhatásait. Ha az ott lakok hozzájárulásukat adják és 
az Önkormányzat pontosabb leírást lát erről, akkor újra tudja tárgyalni az ügyet. 
 

2. 2015. évi költségvetés elfogadás (Önkormányzat, Óvoda) 
 
Koblász Sándor polgármester átadja a szót Dézsi Ferenc képviselőnek a Községgazdálkodási 
Bizottság elnökének. 

 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy a Bizottság megtárgyalta költségvetés tervezetét, a 
költségvetési főösszeg 121.938.251.- Ft. Elmondja, hogy a Bizottság az ülésen megtárgyalta a 
tervezetet és mivel minden képviselő részt vett a Bizottsági ülésen eltekint a tervezett részletes 
ismertetésétől. Elmondja, hogy a Bizottság elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet az 
előterjesztés szerint. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal megalkotja az alábbi rendeletet. 
 
Szavazatarányok 
7 igen egyhangúlag 



 

 5 

Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

1/2015. (II. 16.) önkormányzati rendelete 

Váchartyán Község Önkormányzat és Intézményei 2015. évi költségvetéséről 
 

Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 

3. 2015. évi Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésének elfogadása 
 
Koblász Sándor polgármester átadja a szót a Községgazdálkodási Bizottság elnökének. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy ezen napirendi pontot is megtárgyalta a Bizottság és a 
melléklet szerinti tartalommal elfogadásra javasolja. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző tájékoztatja a képviselőket, hogy a közös testületi ülés 2014. március 12-én 
17:00 órakor lesz Rád községben. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7 igen, egyhangúlag 

21/2015. (II. 16.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete – a Községgazdálkodási 
Bizottság javaslata alapján - elfogadja, hogy a 2015. évi állami támogatás a Rádi Közös 
Önkormányzati Hivatal vonatkozásában 10,05 főre - 46.029.000.- Ft. -, amely 
megosztása a megállapodás szerint az alábbi:  
 
Váchartyán község vonatkozásában 4, 525 fő és Rád község vonatkozásában 5,525 fő. 
 
A Rádi Közös Önkormányzati Hivatal Váchartyáni kirendeltségének költségvetési 
főösszege 20.724.500.-Ft. állami támogatás.  
 
Az előző évi pénzmaradvány összege 616.122.- Ft. 
 
Elfogadja a jegyzőkönyv mellékletét képező Rádi Közös Önkormányzati Hivatal 
Váchartyáni kirendeltségének 2015. évi költségvetését és annak felosztását.  
 
Felkéri továbbá a jegyzőt, hogy a váchartyáni kirendeltségen dolgozó két középiskolai 
végzettségű munkatárs részére személyi bér megállapításáról gondoskodjon 2015. 
január 1-től bruttó 152.000.-Ft összegben. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal  

4. Szociális rendelet módosítása 
 
Koblász Sándor polgármester átadja a szót a Szociális Bizottság elnökének. 
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Simonné Vizler Ágnes képviselő elmondja, hogy a múlt hét elején megtárgyalta a Bizottság a 
szociális rendelet módosítását, mégpedig abban a formában, hogy a jelenleg hatályos rendeletünk 
azon paragrafusait, amelyek március 1-től hatálytalanok kiveszi. Az a döntés született, hogy a 
települési támogatásról a márciusi testületi ülésen alkot rendelet a testület, amikor már jobban lehet 
látni a részletszabályokat. De keddi napon a jegyző asszony tájékoztatása szerint érkezett egy írásos 
felhívás a Kormányhivataltól, ahol azt kérik, hogy minden testület alkossa meg a települési 
támogatásról szóló rendeletet 2015. február 28-ig. Ezért a mai testületi ülésre a jegyző asszonnyal 
elkészített új rendelet tervezet szerepel az előterjesztésben. A pénzügyes kollégával egyeztetve a 
rendelet jelenleg a minimum szabályozást tartalmazza, ugyanis nem lehet még pontosan látni, hogy 
mit lehet majd a későbbiekben erre a feladatra elszámolni, mire költhetjük az állami támogatást. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy bár az Önkormányzat a tavalyi évhez képest magasabb 
összegű állami támogatást kap a segélyekre a pénzügyes kollégák tájékoztatása szerint ezt az 
összeget csak a „kifutó” jellegű segélyekre lehet kifizetni a fennmaradó összeget vissza kell fizetni 
az Államkincstárnak. Ismerteti a rendelet-tervezetet. Elmondja, amennyiben évközben már 
láthatóvá válik a segélyekre kapott állami támogatás pontos elszámolása és lehetőség nyílik ezen 
összeg települési támogatás felhasználására is, akkor a Képviselő-testület tudja módosítani a 
támogatások fajtáját. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal megalkotja az alábbi rendeletet. 
 
Szavazatarányok 
7 igen egyhangúlag 

Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

2/2015. (II. 16.) önkormányzati rendelete 

a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról  
 

Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 

5.Óvodai gyalogátkelőhely és Községi járdák felújítására beérkezett árajánlatok 
 
Koblász Sándor polgármester átadja a szót a Községgazdálkodási Bizottság elnökének. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy ezen napirendi pontot is megtárgyalta a Bizottság és a 
BERBAU 2002 Kft. árajánlatát javasolja elfogadni. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Pannon Globál Zrt. árajánlatát 2015. február 9-én 
16:30-kor kapta meg, amelyet a mai testületi anyagba bele is tett. Ezen cég árajánlata a határidő 
után érkezett be. Elmondja, hogy felkérte Bakó László földmérő urat, hogy a tervek alapján mérje 
ki, hogy az ott lakó ingatlan tulajdonosa megfelelően épített-e oda kerítését. A földmérő 
tájékoztatása és az elkészített rajzok alapján, amelyet a képviselők is láthatnak megfelelő az épített 
kerítés. Bakó Úr még az engedélyes tervekkel összeveti a szomszéd ingatlan tulajdonosa által 
készített kapukijárót, hogy az megfelelő helyen van-e. Nem zavarja-e a buszmegállót. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy mivel a Pannon Globál Zrt. árajánlata határidőn túl 
érkezett azt nem tudta a Bizottság tárgyalni és így a beadott árajánlat érvénytelen. 
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Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 

 
Szavazatarányok: 
7 igen, egyhangúlag 

22/2015. (II. 16.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja a 
Községgazdálkodási Bizottság javaslatát és az óvodai buszmegálló-váró és 
gyalogátkelőhely kialakítására a BERBAU 2002 Kft. árajánlatát fogadja el 3.594.278.-
Ft-os áron a melléklet árajánlat alapján. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

6. Községgazdálkodási Bizottság határozatai 
a) Bútorvásárlás a Művelődési Házba és a Közösségi Házba 

b) Belső ellenőrzést végző cég kiválasztása 
c) Konferenciaszék vásárlás 

 
Koblász Sándor polgármester átadja a szót a Községgazdálkodási Bizottság elnökének. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy ezen napirendi pontot is megtárgyalta a Bizottság és a 
elfogadásra javasolja, azzal a kivétellel, hogy ne italhűtő kerüljön megvételre, mert az nagyon sokat 
fogyaszt. Elegendőnek tartja azt, hogy egy 260 literes hűtőt vegyen az Önkormányzat a közösségi 
házba. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7 igen, egyhangúlag 

23/2015. (II. 16.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja a 
Községgazdálkodási Bizottság javaslatát és a Liget - Span árajánlatát elfogadva vásárol 
120 db szürke-fekete konferenciaszéket a Művelődési Házba és a Közösségi Házba 
bruttó 4800.- Ft/db áron összesen 576.000.- Ft. értékben. 
 

Felhatalmazza a polgármester, hogy az alábbi bútorok megvételére 
- konyhabútor (Közösségi Házba)- váci Ellatro Bútorbolt 6 elemes 200 cm hosszú 109.000.- 

Ft. 
- 260 literes hűtő (Közösségi Házba)- 80.000.-Ft (Metro Áruház) 
- mikrohullámú sütő (Közösségi Házba) – 15.000.- Ft. (Metro Áruház) 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Dézsi Ferenc képviselő javasolja a belső ellenőrzést végző cég kiválasztását is. Elmondja, hogy a 
korábban elhangzott, hogy elegendő két téma ellenőrzése a 2015. évben. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7 igen, egyhangúlag 

24/2015. (II. 16.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2015. évi 
belső ellenőrzési feladatok ellátásával a SZAHK- ÉRTELEM 2006. Bt. árajánlatát 
fogadja el az alábbiak szerint: 
 

- Kötelezettségvállalás elvégzésének rendje   70.000.- Ft. + áfa 
- Civil támogatások szabályszerűségének ellenőrzése  75.000.-Ft. +áfa 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  

7. 2014. évi polgárvédelmi beszámoló 
 

Koblász Sándor polgármester ismerteti Kecskeméti István által elkészített 2014. évi polgárvédelmi 
beszámolót. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 

 
Szavazatarányok: 
7 igen, egyhangúlag 

25/2015. (II. 16.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja a 
Kecskeméti István 2014. évi polgárvédelemi beszámolóját. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  

6.Egyebek 
a) Goodwill Consulting Kft. árajánlata 

 
Koblász Sándor polgármester kiosztja az írásos anyagot. Tájékoztatja a képviselőket, hogy Réti 
Lajos közbeszerzési referens ajánlotta ezen céget. Elmondja, hogy nem tartja megfelelőnek azt, 
hogy az Önkormányzat előre fizessen egy cégnek a pályázatírásért. 
 
Nagy Kornél képviselő ajánl egy pályázatírót. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
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A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7igen, egyhangúlag 

26/2015. (II. 16.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzatának képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem 
fogadja el Goodwill Consulting Kft. árajánlatát és nem köt vele együttműködési 
megállapodást. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

b) Vezető óvónő kérdései 
 

Bálintné György Enikő vezető óvónő rákérdez a Testülettől, hogy lehetőség van-e a két dolgozó 
bérének önkormányzat általi kiegészítésre, mert a kompenzáció csökkenése miatt csökkent a bérük. 
Felolvassa a levelét. 
 
Lassú János alpolgármester támogatná azt, hogy az önkormányzat egészítse ki a két dolgozó 
bérét, hogy így ne csökkenjen a bérük. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy mivel a költségvetés most elfogadásra került és a Bizottság 
nem támogatta a kérést erre csak a zárszámadás elfogadása után lenne lehetősége a Testületnek, 
úgy, hogy az Önkormányzat a fennmaradó tartalékkeret terhére tudja a kért bérkompenzációt és a 
cafetériát biztosítani az óvodának. Javasolja, hogy erre áprilisban térjen vissza a Testület. 
 

c) Rudnay - kastély felújítás 
 
Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy múlt héten Pécelre kapott 
meghívást a Forster Gyula Intézettől, ahol elhangzott, hogy várhatóan a Rudnay – kastélyt az állam 
fel fogja újítani. 
 

d) Őrbottyáni rendőrőrs rendőrségi autó átadása 
 
Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy pénteken volt az őrbottyáni 
rendőrőrsön az önkormányzatok által vásárolt rendőrségi autó hivatalos átadása, amelyen részt 
vett. 
 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt és 19 óra 45 perckor bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
 
          Koblász Sándor                     dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
    Bercse Dezső 
       képviselő 


